

DIANA TISHCHENKO violin STRANGERS in PARadise

Zoltán Fejérvári pianó

MAURICE RAVEL 1875-1937

01-03 Sonata No.2 in G M.77 16'11

for violin & piano

GEORGE ENESCU 1881-1955

04-06 Sonata No.3 in A minor Op.25 23'56

"Dans le caractère populaire roumain"

for violin & piano

EUGÈNE YSAÏE 1858-1931

07 Sonata No.3 in D minor Op.27/3 6'50

"Ballade" for solo violin

SERGEI PROKOFIEV 1891-1953

08-11 Sonata No.1 in F minor Op.80 26'40

for violin & piano

The Long-Thibaud-Crespin Competition has been organised in Paris since 1943 and has always been supported by great interpreters of the day. In 2018 the jury, chaired by Renaud Capuçon, recognised Diana Tishchenko, awarding her the 1st Grand Prix Jacques Thibaud. For her debut CD Diana has crafted a programme with a French connection, full of fantasy and improvisation, one that paints Paris as a melting pot of influences.

Le Concours Long-Thibaud-Crespin est organisé à Paris depuis 1943 et a toujours été supporté par les grands interprètes de son temps. En 2018, le jury présidé par Renaud Capuçon a distingué Diana Tishchenko et l'a récompensée du 1^{er} Grand Prix Jacques Thibaud. Pour ce premier disque, Diana a composé un programme autour de la France, plein de fantaisie et d'improvisation, qui place Paris au centre d'un carrefour d'influences.

long-thibaud-crespin.org

warnerclassics.com
dianatishchenko.com
zoltanfejervari.com

Total time: 73'51

0190295403911

Manufactured and printed in the EU.

© 2019 Parlophone Records Limited.

© 2019 Fondation Long-Thibaud-Crespin,
under exclusive licence to
Parlophone Records Limited,
a Warner Music Group Company.

NOMADPLAY

YAMAHA

long
thibaud
crespin



WARNER
CLASSICS

